
Nyt fra vejformanden - Angående vedligeholdelse af veje: 

Vi har lige fået ordnet vores stamveje i grundejerforeningen. Dette er både sket i forhold til opfyldning af 
huller og vanding med calcium-clorid, der binder fugten i gruset på vejene, så det ikke støver så meget fra 
biler. 

I forbindelse med dette arbejde var jeg rundt i området sammen med vores vejmand. Vi så bl.a. på stikveje 
og deres tilstand. Der er flere steder, der trænger til større reparationer, hvilket vi vil søge at skaffe 
økonomi til over de kommende år. 

Vi taler her om relativt store summer. Som eksempel kan nævnes at reparation af Brombærstien fra svinget 
ved nr. 1 og ud til Tjørnholmvej ligger på et leje, der svarer til halvdelen af et årsbudget. 

Vores vejmand påpegede at der er mange steder hvor beplantning på grundende går meget langt ud. Dette 
er med til at forårsage mere og ekstra unødigt slid på vores veje. Dels fordi der ikke kommer luft/sol ned på 
vejene så de kan tørre efter regn og dels fordi det giver anledning til at der køres ved siden af vejene. 
Endelig er der steder hvor der bliver dårligt udsyn hvilket er til fare for vores fælles sikkerhed. 

Jeg vil derfor henstille til at alle klipper/beskærer deres beplantning både i bredden, men også i højden, 
således at dette kan hjælpe med til at vores vejudgifter kan holdes nede. Er der tvivl om hvilke regler der 
gældende, kan jeg henvise til ”den lille grønne” side 22. 
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